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Ordförande har ordet 

 

Kära medlemmar, 

Ännu ett år har nu gått fyllt med simverksamhet, resor och sociala 

aktiviteter i våra Halliwickklubbar Doppingen och Viggen. Varje år när vi går 

igenom allt som ska vara med i denna verksamhetsberättelse slås jag av 

hur mycket vi faktiskt gör tillsammans.  

För många av oss är medlemskapet i våra klubbar lite som att ha en extra 

familj. En familj där man får vara precis den man är och där vi bryr oss om 

varandra och där vi på olika sätt hjälps åt att få vår viktiga verksamhet att 

fungera.  

Alla gruppledare som engagerar sig för att våra barn, ungdomar och vuxna 

ska få en meningsfull och rolig fritid. Många har gjort det och fortsätter göra 

det under många år och helt ideellt.  

Alla som har något uppdrag i klubbarna som gör att verksamheten fungerar 

ekonomiskt och administrativt och som även de gör det helt ideellt. 

Vi är alla var och en viktiga delar i klubbarna och för att de ska fortsätta att 

vara den viktiga och roliga fritid som våra medlemmar behöver.  

Ofrånkomligt blir det också ett tomrum när någon i denna viktiga 

gemenskap plötsligt och oväntat försvinner. I år förlorade vi en av våra 

trogna medlemmar som under många år varit en aktiv ledare med flera 

uppgifter i klubbarna, och inte mins personlig vän, Markku Niku. Vi hoppas 

att Markkus fru och barn känner vårt stöd.  

 

Tack till er alla som gör våra klubbar till en speciell – speciellt värdefull -  

familj! 

 

 

Jakob Henriksson 

Ordförande  

Halliwickklubbarna Doppingen och Viggen 



 

 

 

Valda av årsmötet för styrelseuppdrag för Halliwick-

klubbarna Doppingen och Viggen 2023 

 

 

Följande personer har haft uppdrag för Halliwickklubben 

Doppingen: 

 

Ordförande Jakob Henriksson vald till 2024 

Vice ordförande Liselott Jonsson vald till 2024 

Sekreterare Annette Lack omval till 2025 

Kassör Katarina Ejergård vald till 2024 

Ledamot Irene Borg  vald till 2024 

Ledamot Barbro Svärd omval till 2025 

Ledamot Hugo Svärd  nyval till 2025 

 

 

Revisorer Shilan Parvaneh 

 Markku Niku 

Revisorssuppleant Bengt Mellbom 

 

 

Valberedning Moa Lundvall, sammankallande 

 Bengt Mellbom 

 Markku Niku 

 Amanda Linden 

 

 

 



 

 

Lägeransvariga har utsetts av styrelsen 

 

Följande personer har haft uppdrag för Halliwickklubben 

Viggen: 

 

 

Ordförande Jakob Henriksson vald till 2024 

Vice ordförande Liselott Jonsson vald till 2024 

Sekreterare Pia Lindström vald till 2024 

Kassör Katarina Ejergård omval till 2025 

Ledamot Anneli Borg  vald till 2024 

Ledamot Barbro Svärd omval till 2025 

Ledamot Robin Malmberg omval till 2025 

 

 

Revisorer Shilan Parvaneh 

 Bengt Mellbom 

Revisorssuppleant Markku Niku  

 

 

Valberedning Moa Lundvall, sammankallande 

 Bengt Mellbom 

 Markku Niku 

 Amanda Linden 

 

 

 

Lägeransvariga har utsetts av styrelsen 

 

 



 

 

Simverksamheten 

Klubbarna har under året erbjudit alla medlemmar tre simtillfällen per 

vecka, med uppehåll för sommarmånaderna. Varje tisdag har det 

varit simning i Järfällabadet och torsdagar och söndagar på 

Beckisbadet. Gruppledare för söndagssimningen i stora bassängen 

har inte alltid funnits, men tillsammans har deltagarna ändå fått ihop 

en grupp och hjälpts åt med sånger och rörelser. 

Under sommarmånaderna utfördes ombyggnation på Beckisbadet för 

att skapa fler flexirum för omklädning och dusch. Tyvärr drog detta ut 

på tiden och det datum som utlovats har inte hållits.  

Under mellandagarna vid jul och trettonhelgen fanns klubbarnas 

torsdagstid på Beckisbadet tillgängligt, vilket uppskattades av många 

medlemmar. 

 

Utbildning 

Söndagen den 11 juni hölls en grundläggande instruktörsutbildning 

på Järfällabadet där 19 personer deltog. Lottie Jonsson och Åsa 

Lundvall var kursledare. 

 

Lägerträff 

Inför årets läger hölls en träff för Åre den 19 februari och för Rhodos 

den 14 maj.  

 

Skidläger i Åre 

Totalt deltog 37 personer på årets skidläger i Åre. Med hjälp av 

totalskidskolan kunde alla som ville susa nedför backarna göra det. 

Simning, middagar och socialt umgänge var förstås en viktig del av 

vår vecka i Åre. 

 



 

 

Danskväll med middag 

Lördagen den 29 april träffades ett gäng medlemmar på restaurang 

Egon i Sollentuna centrum för gemensam middag. Efter middagen 

gick de sedan vidare för dans på Arena Satelliten.  

 

Halliwickgala 

Cirka 60 personer deltog på klubbarnas Halliwickgala som hölls den 

13 maj i Järfällabadet. Eftermiddagens program innehöll 

uppvisningsgrupp och simtävlingar. Tävlingarna, där alla deltagare är 

vinnare, avslutades med utdelning av diplom, medalj och gåva. Efter 

allt simmande smakade buffémiddagen gott och därefter blev det 

underhållning och dans till Aya Baya band. 

 

Sommaravslutning 

I samband med det sista simtillfället i Järfällabadet bjöd klubbarna på 

fika med glass i caféet . 

 

Höstläger 

Den 10 - 24 september reste 55 medlemmar på klubbarnas höstläger 

på Rhodos. Det blev massor av bad och simning samt strandhäng 

med sol och blå himmel under hela perioden. Socialt umgänge och 

gemensamma måltider var som vanligt en stor och viktig del i 

höstlägret. 

 

Bowling med middag 

Söndagen den 29 oktober samlades 69 personer från klubbarna på 

Bowlingbull i Jakobsberg. Bowling med efterföljande 

hamburgarmiddag stod på programmet. Aktiviteten var ett mycket 

lyckat och uppskattat evenemang. 



 

 

 

Veteranträff 

Den 30 november bjöd klubbarna alla veteraner på julbord. Det var 

21 personer som deltog på ”Pluras julbord” på restaurang 

Stortorgskällaren i Gamla stan. 

 

Julbord 

För klubbarnas styrelse, valberedning, revisorer och gruppledare 

hölls gemensamt julbord den 6 december på restaurang Mårten 

Trotzig i Gamla stan. Totalt deltog 14 personer. 

 

Luciafirande 

Den 12 december höll klubbarna traditionsenligt luciafirande på 

Järfällabadet. Efter simningen bjöds det på fika och ett tidigt besök 

av tomten. Luciafirandet var också avslutning för höstterminen. 

 

Adventsfika 

När första och andra adventsljuset tändes möttes våra simmare på 

Beckisbadet av Elvy och Åke Lundvall som tog emot med fika och 

pepparkakor. Adventsfikat som de båda ordnar är mycket uppskattat 

och omtyckt av våra medlemmar. 

 

Medverkan på möten 

Ordföranden har deltagit på flera möten med Medley Järfällabadet 

och Järfälla kommun. Syftet med dessa möten är bland annat att 

utveckla och förbättra olika tillgänglighetsaspekter i badet.  

Ordföranden har deltagit vid flera möten med SISU. SISU som är 

idrottsrörelsen studieförbund har kunskap och erfarenhet av 

organisations- och föreningsutveckling. 



 

 

Styrelsemöten 

Under 2023 har styrelsen haft 11 styrelsemöten totalt: 

18 januari 

8 februari 

8 mars 

12 april 

10 maj 

7 juni 

16 augusti 

27 september 

25 oktober 

22 november 

13 december 

 

Årsmöte 

Den 29 januari hölls årsmöte där 25 medlemmar deltog. 

 

Gruppledarträff 

I samband med styrelsemötet den 16 augusti hölls också en träff för 

gruppledarna för att gå igenom höstens simverksamhet. Styrelse- 

och gruppledarträffen inleddes med en gemensam middag hemma 

hos styrelseledamoten Pia Lindström. 

 

Hemsida 

Under året har klubbarna anlitat företaget Business concept för att 

skapa en ny och utvecklad hemsida, halliwick.se. Den 20 juni hölls 

en digital utbildning där några i klubbarna fick en introduktion till hur 

sidan fungerar och hur den ska uppdateras.  

 



 

 

Tack till alla givare 

Under året har fondmedel beviljats och klubbarna framför på detta 

sätt ett stort tack till alla givare. Detta stöd är en otroligt viktig del för 

att våra medlemmar ska kunna ha en meningsfull fritid och en social 

samvaro som betyder så mycket.  

 

Medlemsantalet 

I slutet av verksamhetsåret 2023 hade Halliwickklubbarna Doppingen 

och Viggen cirka 180 betalande medlemmar. 

 

Medlemsavgift 

Klubbarnas medlemsavgift har även 2023 hållit den låga avgiften på 

300 kronor per person. För denna avgift erbjuds tre simtillfällen per 

vecka, jul- och sommaravslutningar samt Halliwickgala. 

 

 

Stockholm den 10 januari 2024 
 
 
Styrelsen för Halliwickklubbarna Doppingen och Viggen 
 

 
 

     
       ………………….. 

       Hugo Svärd 



 

 

Halliwickklubbarna Doppingen och Viggen i bild från året 2023 

 

 

 

 

 

Till minne av Markku 

Kära Markku, Vi i Halliwickklubbarna Doppingen och Viggen minns 

dig som den trygga och vänliga familjefadern som alltid fanns där för 

fru Ming och barnen Hanna, Harry och Hemming. Men också för ditt 

djupa engagemang i vår verksamhet och för våra medlemmar. Du 

fanns alltid där, redo att rycka in med ett praktiskt handtag. Med finsk 

sisu spred du en alldeles särskild känsla av lugn, trygghet, värme 

och styrka till många av oss.  

Markku du fattas oss! 

 

 



 

 

 

Vinterläger i Åre. 

 

 

Med hjälp av totalskidskolan kan alla åka. 

 



 

 

 

Uppvisningsgrupp startar Halliwickgalan. 

 

 

Ordning och reda på alla heat. 



 

 

 

Och alla är vinnare! 

 

 

Dans och partaja med Aya Baya efter galamiddag. 



 

 

 

Förväntansfull Rhodosresenär. 

 

 

 

Äntligen framme. 

 

 

 



 

 

 

Underbara havsbad under klarblå himmel och sol. 

 

 

Strandhäng med Halliwickgänget. 



 

 

 

Sång och även lite dans på playan. 

 

 

 

När Åke och Elvy tänder första ljuset – då är det advent! 

 



 

 

 
Stiliga damer på Stortorgskällaren. 

 

 

God mat och goa vänner är livet. 



 

 

 

 

Flera glada julbordsfirare. 

 

 

Luciatåg i Järfällabadet. 



 

 

 

Åke läser Viktor Rydbergs Tomten. 

 

 

 

Förväntansfull simmare möter Tomten. 

 

 


